

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 199/25-26

Project WeCan 暑期職場體驗計劃 2026「職場 101」工作坊事宜

敬啟者：

Project WeCan 職場體驗計劃的面試工作已於六月上旬完成。貴子弟成功被企業取錄，並將於暑假期間到相關企業進行工作體驗。為讓參加者了解職場基本文化與辦公室溝通技巧，貴子弟須出席由 Project WeCan 安排的「職場 101」工作坊活動。有關活動之詳情如下：

面試日期：	七月六日(星期一)
時間：	上午 10:00 – 下午 1:00
地點：	香港九龍尖沙咀廣東道 19 號環球金融中心北座 17 樓 1703A 室
備註：	學生須自行前往活動地點

請貴家長鼓勵及支持貴子弟參與是次活動，並於六月二十九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9899 與陳敏麗老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年六月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學

班號:_____

活動通告 199/25-26

Project WeCan 暑期職場體驗計劃 2026「職場 101」工作坊事宜

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述活動事宜，本人亦當督促敝子女於參加上述活動時，必須遵從負責老師之指示，並同意及遵守學校規則。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 199/25-26
Project WeCan Job Tasting Programme – "Workplace 101" Workshop

25th June 2026

Dear Parents

In order to help students understand the fundamental workplace culture and essential office and communication skills, Project *WeCan* is going to organise *the* "Workplace 101" Workshop. We are pleased to inform you that your child has been shortlisted to attend the workshop. Details are as follows:

Date	:	6 th July 2026 (Monday)
Time	:	10:00am – 1:00pm
Venue	:	Room 1703A, 17/F, North Tower, World Finance Centre, Harbour City, 19 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
Remark	:	Students have to reach the venue on their own.

For further details, please refer to the Chinese version. Please return the signed e-reply slip by 29th June 2026 (Monday). Please feel free to contact Ms. Chan Man Lai on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.